

Pusat Promosi Moral menganjurkan Kem Belia mencegah Rasuah

Pusat Promosi Moral, sebuah organisasi awam di bawah Kementerian Kebudayaan, bekerjasama dengan Organisasi Pencegahan Rasuah Thailand dan rangkaianannya dalam menganjurkan kem belia, yang dikenal sebagai "Belia 2020."

Kem belia ini bertujuan untuk memupuk nilai-nilai sosial yang diperlukan untuk memerangi rasuah, mempromosikan moral, dan mengembangkan semangat sukarelawan di kalangan belia. Ia juga memberi tumpuan untuk memberi kesedaran dan pemahaman mengenai pelbagai bentuk rasuah untuk pelajar di seluruh Thailand.

"Kem bebas rasuah" ini diadakan setiap tahun di beberapa tempat di seluruh negara. Belia yang menyertai mestilah terdiri daripada pelajar universiti yang berminat dalam usaha pencegahan rasuah dan menjalankan perkhidmatan sosial. Mereka akan mewakili belia di Thailand dalam kempen perhubungan awam menentang rasuah

Pusat Promosi Moral menyedari perlunya membina daya tahan di kalangan belia masa depan negara. Ia percaya bahawa peningkatan kesedaran terhadap rasuah sahaja tidak cukup untuk menangani masalah yang kompleks ini dengan berkesan. Belia juga perlu diberi ruang untuk menunjukkan potensi mereka dan mengambil bahagian dalam memainkan peranan yang membina dalam masyarakat.

Atas sebab ini, projek Kem Belia 2020 telah dilancarkan untuk mengembangkan warga Thailand yang berkualiti secara berterusan. Dengan berbuat demikian, anak muda akan menjadi agen perubahan dan kuasa yang kuat untuk menggerakkan usaha untuk mewujudkan masyarakat yang bebas daripada rasuah.

Di kem latihan, mereka akan dilatih bagaimana berfikir secara analitik dan juga akan belajar mengenai kes-kes rasuah besar dan bagaimana cara mencegah kes-kes seperti itu berulang di masa hadapan. Mereka juga akan dilengkapi dengan pengetahuan tentang pemantauan amalan rasuah.

Dalam tinjauan baru-baru ini, yang dilakukan bersama oleh Pusat Promosi Moral dan Institut Pentadbiran Pembangunan Nasional (NIDA), responden menyebut rasuah sebagai salah satu masalah paling kritikal dalam masyarakat, diikuti oleh konflik sosial dan kurangnya tanggungjawab sosial.

Tinjauan itu juga menunjukkan bahawa disiplin, kejujuran, dan kemurahan hati adalah sifat terpenting yang harus ditanamkan ke dalam belia Thailand. Bagi masyarakat umum, tinjauan menunjukkan bahawa, keseluruhannya, kerajaan harus meningkatkan kejujuran di kalangan masyarakat.

Berita Diterbitkan: 22 Jun, 2017